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Protokoll från styrelsemöte i Klockhammars 
samfällighetsförening.  
 

Tid: Tisdag den 5 november 2024 klockan 18.30 

Plats: OK Alfernas stuga, Klockhammar  

 

Närvarande ledamöter: Anders Eriksson, Mikael Gustafsson, Jonny Jonsson, 
Björn Erlandsson, Elisabeth Dahlström (adjungerad).  

Frånvarande: Birgitta Wall (suppleant) 

 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Anders Eriksson öppnade mötet 

 

2. Val av mötesfunktionärer 

 Till mötets sekreterare valdes Björn Erlandsson 

 Att justera protokollet utsågs Jonny Jonsson och Mikael Gustafsson. 

 

3. Fastställande av föredragningslistan 

Den utsända föredragningslistan fastställdes.  

 

4. Ekonomi 

Kassör Mikael redogjorde för det ekonomiska läget. 

Eftersom andra halvan av årsavgifterna nu fakturerats så har vi åter en välfylld 
kassa.  

Föreningen har också fått ca 65 000 kr återbetalat för moms, efter turerna med 
momsskyldighet för samfällighetsföreningar.  

En omrörare till reningsverket ska repareras/bytas ut. 
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5. Budgetarbete 

Kassören har påbörjat arbetet med att ta fram ett förslag till budget.  

I arbetet behöver höjd tas för det ökade kostnadsläget, underhåll av vägar samt 
avloppsverkets pumpar. De sistnämnda har under året drabbats av två haverier på 
grund av att främmande föremål spolats ner i toaletter. 

 

6. Status på ärenden 

Spåhagens tak har bedömts vara i behov av reparation, kontakt har tagits med en 
byggfirma som ska komma med en bedömning av vilket arbete som behövs. En 
presenning har beställts som tillfällig reparation.  

En lampa i gatubelysningen blinkar, åtgärd och ny lampa är beställd.  

Kontakt har tagits med en plattsättare som kommer att titta på den skadade putsen 
på Kvarnen.  

Skyddsjakt på bäver pågår vid Bärplockarvägen, hittills utan resultat.  

Avloppskommittén arbetar med en förnyad ansökan om tillstånd för reningsverket.  

Erosionsskadan vid nedre dammen är lagad.  

 

7. Händelser sedan senaste mötet 

Styrelsen har mottagit en förfrågan om att utrusta Spåhagen med våningssängar, 
styrelsen beslutar att för närvarande inte köpa in sådana. Ytterligare beslut om 
Spåhagen avvaktas, med hänsyn till kommande takreparationer. 

Webbansvarige har publicerat en sammanställning av solcellsanläggningens 
leverans under året. Detta summeras enligt följande: produktion jan – sep 2024: 11 
376 kWh, varav 4 476 kWh förbrukat i vattenverket och 6 900 kWh sålt till Linde 
Energi. Sparat/förbrukat i Vattenverket 5 049 kr + Sålt till Linde Energi 1 613 kr = 
6 662 kr exkl moms. 

 

8. Inför årsstämman 

Lokal är bokad tisdag den 25 februari 2025 klockan 18.30 och styrelsen förbereder 
inför stämman. Handlingar kommer skickas digital till de som anmält sig för detta, 
vilket kommer spara porto och pappershantering.  

Ordförande kontaktar sammankallande i kommittéerna för att erhålla 
budgetäskanden och verksamhetsberättelser för respektive ansvarsområde.  
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9. Till hemsidan 

Webbansvarige ombeds publicera: 

Information om datum och tid för årsstämma. 

Info om att erosionsskadan vid nedre dammen är lagad.  

 

7. Övriga frågor 

Inga övriga frågor framlades. 

 

8. Mötet avslutas. 

Ordförande avslutade mötet. 

 


